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A korábbi megállapodás értelmében az új életpályamodellről folytatott tárgyalást a 

honvédelmi tárca és a Honvédszakszervezet. Sajtóközlemény.  

A mai egyeztetésen az állományt foglalkoztató legfontosabb kérdések kerültek napirendre. A 

felek egyetértettek abban, hogy rendszeres és intenzív egyeztetésre van szükség. Czövek 

János, a Honvédszakszervezet elnöke tájékoztatatta Hende Csaba honvédelmi minisztert az 

állományt érintő általános elégedetlenséggel kapcsolatban, amely az évek óta tartó 

reálbércsökkenésből és a juttatások elmaradásából következett. 

Hende Csaba honvédelmi miniszter ígéretet tett arra, hogy megvizsgálja annak lehetőségét, 

hogy az életkörülmények javítása érdekében milyen költségvetési lehetőségek állnak a tárca 

rendelkezésére. A felek megállapodtak, hogy a tárgyalásokat a szükséges rendszerességgel 

folytatják akár vezetői, akár szakértői szinten. 
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